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VALTUUSTOALOITTEET 2020

Kunnanhallitus 27.01.2021 § 11

 Siikalatvan kunnan hallintosäännön 115 §:n mukaan kunnanhal-
 lituksen on vuosittain helmikuun loppuun mennessä esitettävä val-
 tuutetuille luettelo valtuutettujen tekemistä ja kunnanhallitukselle

lähetetyistä aloitteista. Samalla on ilmoitettava mihin toimenpiteisiin
niiden johdosta on ryhdytty.

Vuonna 2020 tehdyt aloitteet:

1. VALTUUSTOALOITE KUNNAN AJONEUVOJEN 
  MUUTTAMINEN BIOKAASULLA TOIMIVIKSI

  Valtuutettu Alpo Konola on 23.3.2020 allekirjoitetulla ja 26.3.2020
  valtuustolle jätetyllä valtuustoaloitteella esittänyt, että selvitetään
  ajoneuvot, jotka mahdollista muuttaa biokaasulle ja ajokilometrit,
  muutoskustannukset ja takaisinmaksuaika. Jos laskelmat näyttävät
  hyviltä, muutos voitaisi toteuttaa vaikka pitemmällä aikajänteellä.
  Kunnan omistamien ajoneuvojen tankkausasemat voisivat olla
  Pulkkilassa ja Rantsilassa.

  Vastaus:

  Kunnalla on omistuksessa vain 4 traktoria, joiden muutaminen
  biokaasulla toimiviksi ei ole kustannuksiltaan järkevää vähäisen
  käytön johdosta.

2. RAHKALAUTTOJEN POISTAMINEN KORTTEISEN
TEKOJÄRVESTÄ

 Valtuutettu Ilmari Ojakoski on 23.6.2020 allekirjoitetulla ja 25.6.2020
valtuustolle jätetyllä valtuustoaloitteella esittänyt, että Siikalatvan
kunta vie aloitetta rahkalauttojen poistamisesta Kortteisesta
eteenpäin yhdessä Haapaveden-Siikalatvan seutukunnan
hankkeena. Ely-keskus on myös hankkeessa mukana ja silloin on
mahdollisuus saada EU-rahoitus hankkeeseen.

Vastaus: Siikalatvan kunta kokosi syyskuussa joen valuma-alueen
kunnat, Elyn sekä seutukunnan koolle pohtimaan Siikajoen
kunnostusta, johon Kortteisen tekojärvi liittyy vahvasti. Sittemmin on
solmittu sopimus Siikajoen kunnostushankkeesta, jonka
kunnanhallitus on käsitellyt. Hankkeessa mukana ovat kunnat ja



seutukunta sekä Ely, joka toimii suurimpana rahoittajana. Aloite
katsotaan loppuun käsitellyksi.

 3. KEVYENLIIKENTEEN REITIN RAKENTAMINEN

 Valtuutettu Kilpeläinen on 10.8.2020 allekirjoitetulla ja 10.8.2020
valtuustolle jätetyllä valtuustoaloitteella esittänyt, että välille
Keinonkangas-Tuohimaa Rantsilassa rakennettaisiin
kevyenliikenteen reitti.Reitti tulee tarpeelliseksi Tuohimaan
teollisuusalueen työmatkaliikenteen vuoksi. Reittiä Keinonkankaan ja
Hiukalankankaan suunnista kirkonkylälle tulee myös kehittää.

 Vastaus:

 Kevyenliikenteen reitit otetaan ko. alueilla selvitykseen
asemakaavan päivityksen/ laajennuksen yhteydessä vielä tämän
vuoden aikana, mutta mahdollinen toteutus aikaisintaan vuonna
2022.

4. METSÄSTÄJÄNTUTKINTO SIIKALATVAN KUNNAN
PERUSOPETUKSEN OPETUSSUUNNITELMAAN

 Aloitteen tekijä valtuutettu Rauno Kilpeläinen
 Kunnanvaltuusto 27.8.2020

 ---
 Sivistyslautakunta 23.11.2020 § 86

 Valtuutettu Rauno Kilpeläinen on valtuuston kokouksessa 27.8.2020
jättänyt aloitteen metsästystutkinnon suorittamisesta osana
peruskoulua.

 Metsästäjäntutkinto voi olla perusopetuksessa valinnaisen aineen
lyhytkurssina valinnaisainetarjottimessa syksyllä tai keväällä ja näin
ollen 7. luokan oppilaan valittavissa kahdeksannelle luokalle.

 Opiskelu on 2 vuosiviikkotuntia joko syyslukukaudella tai
kevätlukukaudella. Kurssi arvioidaan silloin todistukseen
hyväksyttynä.

 Metsästäjäntutkintoon kuuluva varsinainen koe tulee suorittaa
oppituntien ulkopuolella ja huoltajan kustannuksella, koska koulu ei
voi vastaanottaa kyseistä koetta/tutkintoa. Jotta kurssi voidaan
tarjota lukuvuodelle 2021-2022, koulututoimen tulee löytää pätevä ja
sitoutunut opettaja siihen. Kouluilla ei tällä hetkellä ole suoraan



osoittaa opettajaa kurssiin. Opettaja voidaan etsiä ulkopuolelta.

Päätösehdotus (vt. koulutoimenjohtaja):

 Sivistyslautakunta antaa lausuntonsa kunnanhallitukselle.

Päätös:

   Sivistyslautakunta kannattaa metsästäjäntutkinnon ottamista 
   valinnaisainetarjottimeen mikäli pätevä opettaja löytyy.
   ________

5. ALOITE KOULUVERKKOON YLÄKOULUN OSALTA

Valtuutettu Saastamoinen on 15.10.2020 valtuustolle jätetyllä
valtuustoaloitteella esittänyt, että kunnanhallitus valmistelee
yläasteen osalta valtuuston päätettäväksi mihin yläaste sijoitetaan ja
otetaan samaan aikaan kolmen alakouluhankkeen kanssa
käsittelyyn.

Vastaus: Valtuusto on 16.12.2020 kokouksessaan tehnyt päätökset
yläkoulun sijainnista. Aloite on loppuun käsitelty.

6. SIIKALATVAN KUNNAN ULKOILUREITTIEN KUNNOSTUS

 Valtuutetut Louet-Similä ja Juntunen ovat 11.11.2020 allekirjoitetulla
ja 11.11.2020 valtuustolle jätetyllä valtuustoaloitteella esittäneet, että
Siikalatvan alueen ulkoilualueet ja mm. Rantsilan Kurunnevan
lintujärvellä oevat reitistöt ja kunnan taukopaikkojen nuotiopaikat
rakennuksineen kunnostettaisiin.  

 Vastaus: 

 Siikalatvan kunta on hakenut avustusta lähivirkistysalueiden
kunnostamiseen ja kehittämiseen Ely-keskukselta ja yhtenä
kunnostuskohteena hankkeessa on myös Kurunneva. Valtion
vuoden 2020 neljännessä lisätalousarviossa on esitetty mittava
tukipaketti jossa on varattu 10 miljoonaa euroa kunnille
valtionavustuslain nojalla myönettäviin avustuksiin
lähivirkistysalueiden kunnostamiseen, kehittämiseen sekä palvelujen
parantamiseen. Avustus päätös hankkeelle saadaan maaliskuussa,
joten vasta päätöksen jälkeen voidaan tarkemmin alkaa
suunnittelemaan millaisella resurssit on mahdollista käyttää
ulkoilureittien kunnostukseen. Nuotiopaikojen ym. rakennusten
kunnostaminen tullaan aloittamaan keväällä 2021 vaikka
avustuspäätös olisi kielteinen.



7. LEUVAN TUULIPUISTON OSAYLEISKAAVAN KÄSITTELY

   Valtuutettu Hilli on 15.12.2020 allekirjoitetulla ja 16.12.2020 
   valtuustolle jätetyllä valtuustoaloitteella esittänyt, ettei Leuvan
   tuulivoimapuiston osayleiskaavan laatiminen ja kaavaehdotus ja
   päätöksenteko ollut lain mukaista. Maanomistajien kuuleminen on
   laiminlyöty ja Anna-Maaria Keränen ja Matti Hilli on jäävätty 
   kokouksessa.

   Vastaus:

   Leuvanevan tuulipuiston osayleiskaavan käsittelyssä ei ole toimittu
   lain vastaisesti.

Päätösehdotus (kj.):  Kunnanhallitus esittää valtuustolle, että luettelo 2020 tehdyistä
   aloitteista ja niiden aiheuttamista toimenpiteistä merkitään tiedoksi.

Päätös: Päätösehdotus hyväksyttiin.

Kunnanvaltuusto 22.02.2021 § 7

Päätös: Kunnanhallituksen esitys hyväksyttiin.


